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П Р О Т О К О Л  № 58 

 

 

от петдесет и осмото заседание на Великотърновския общински съвет,  

проведено на 17.08.2023 г. от 09.00 часа в Голяма зала  на Община Велико 

Търново. Присъстват 35 общински съветници. Отсъства Светослав Дермански. По 

уважителни причини отсъства Гергана Евтимова.  

 

 

Заседанието беше открито от председателя на Великотърновския общински съвет 

– г-н Венцислав Спирдонов, който съобщи, че е налице необходимият кворум, за да 

започне своята работа.  

 

 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Проектът за дневен ред е от 5 точки.  

 

1. Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново 

към 30.06.2023г., Вх. № 3220/01.08.2023 г. 

2.   Проект на бюджет за 2023 година, Индикативен разчет за сметките от 

Европейски съюз за 2023 година на Община Велико Търново и Инвестиционна 

програма за 2023 година,          Вх. № 3233/04.08.2023 г. 

3.   Определяне размера на трудовите възнаграждения на кметовете на кметства, 

Вх. № 3234/04.08.2023 г. 

4.   Актуализация на план – сметката за приходите и разходите на 

приватизационните фондове на Община Велико Търново, Вх. № 3240/09.08.2023 г. 

5.   Предоставяне на безлихвен заем от фонд „Покриване на разходите за 

приватизация и следприватизационен контрол“ към Общинска агенция за 

приватизация, Вх.№ 3241/09.08.2023 г. 

 

Във връзка с писмо от Областен управител на Област Велико Търново с изходящ 

№ ОА04-8189 от 11.08.2023 г. с приложени Заповеди №№ ОА04-8186 от 11.08.2023 г., 

ОА04-8187 от 11.08.2023 г. и ОА04-8188 от 11.08.2023 г., с които са върнати за ново 

обсъждане Решения № 1448, 1449 и 1456 от 27.07.2023 г., на основание чл. 45, ал. 7 и ал. 

9 от ЗМСМА предлагам като точка 6 от дневния ред да влезе Предложение с вх. № 3249 

от 14.08.2023 г., относно допълнение на Решение № 1456 от протокол №57 от 27.07.2023 

г., като точка 7 от дневния ред да влезе Върнато за ново обсъждане със Заповед № ОА04-

8186 от 11.08.2023 г. на Областен управител – Велико Търново, Решение № 1448 от 

27.07.2023 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. № 3247 от 11.08.2023 г. и като т. 

8 от дневния ред да влезе Върнато за ново обсъждане със Заповед № ОА04-8187 от 

11.08.2023 г. на Областен управител – Велико Търново, Решение № 1449 от 27.07.2023 г. 

на Великотърновския общински съвет, Вх. № 3247 от 11.08.2023 г. 

Давам думата за изказвания по дневния ред. 

Изказвания не са заявени. 

Преминаваме към гласуване на предложенията. 
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Поставям на гласуване като точка 6 от дневния ред да влезе Предложение с Вх. 

№ 3249 от 14.08.2023 г. относно допълнение на Решение № 1456 от протокол № 57 от 

27.07.2023 г. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гюнай Далоолу: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Димитър Чолаков: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 

13. Елена Чамуркова: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Йорданка Стефанова: За 

17. Калина Широкова: За 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: За 

20. Мариян Арабаджиев: За 

21. Мирослав Трифонов: За 

22. Михаил Михалев: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Стефан Антонов: За 

27. Стоян Витанов: За 

28. Сунай Мунков: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

32. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 32 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване  като точка 7 от 

дневния ред да влезе Върнато за ново обсъждане със Заповед № ОА04-8186 от 11.08.2023 

г. на Областен управител – Велико Търново, Решение №1448 от 27.07.2023 г. на 

Великотърновския общински съвет, Вх. № 3247 от 11.08.2023 г.  

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 



Протокол № 58 от заседание на Вeликотърновски общински съвет – 17.08.2023 г. 

 

3 
 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гюнай Далоолу: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Димитър Чолаков: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Евгени Коев: За 

14. Елена Чамуркова: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Йорданка Стефанова: За 

18. Калина Широкова: За 

19. Красин Каракоцев: За 

20. Мавроди Калейнски: За 

21. Мариян Арабаджиев: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Михаил Михалев: За 

24. Николен Стойнов: За 

25. Пламен Петров: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Стефан Антонов: За 

28. Стоян Витанов: За 

29. Сунай Мунков: За 

30. Тихомир Нанев: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

33. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 33 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване като точка 8 от 

дневния ред да влезе Върнато за ново обсъждане със Заповед № ОА04-8187 от 11.08.2023 

г. на Областен управител – Велико Търново, Решение № 1449 от 27.07.2023 г. на 

Великотърновския общински съвет, Вх. № 3247 от 11.08.2023 г. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гюнай Далоолу: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Димитър Чолаков: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Евгени Коев: За 
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14. Елена Чамуркова: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Йорданка Стефанова: За 

18. Калина Широкова: За 

19. Красин Каракоцев: За 

20. Мавроди Калейнски: За 

21. Мариян Арабаджиев: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Михаил Михалев: За 

24. Николен Стойнов: За 

25. Пламен Петров: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Стефан Антонов: За 

28. Стоян Витанов: За 

29. Сунай Мунков: За 

30. Тихомир Нанев: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

33. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 33 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване дневния ред с така 

направените промени.    

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гюнай Далоолу: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Димитър Чолаков: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 

13. Елена Чамуркова: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Йорданка Стефанова: За 

17. Калина Широкова: За 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: За 

20. Мариян Арабаджиев: За 

21. Мирослав Трифонов: За 

22. Михаил Михалев: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Пламен Петров: За 
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25. Росен Иванов: За 

26. Стефан Антонов: За 

27. Стоян Витанов: За 

28. Сунай Мунков: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

32. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 32 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново 

към 30.06.2023г., Вх. № 3220/01.08.2023 г. 

2. Проект на бюджет за 2023 година, Индикативен разчет за сметките от 

Европейски съюз за 2023 година на Община Велико Търново и Инвестиционна 

програма за 2023 година, Вх. № 3233/04.08.2023 г. 

3. Определяне размера на трудовите възнаграждения на кметовете на кметства, Вх. 

№ 3234/04.08.2023 г. 

4. Актуализация на план – сметката за приходите и разходите на 

приватизационните фондове на Община Велико Търново, Вх. № 3240/09.08.2023 г. 

5. Предоставяне на безлихвен заем от фонд „Покриване на разходите за 

приватизация и следприватизационен контрол“ към Общинска агенция за 

приватизация, Вх.№ 3241/09.08.2023 г. 

6. Допълнение към Решение №1456 по протокол № 57/27.072023 г. на 

Великотърновски Общински съвет, Вх. №3249/14.08.2023 г. 

7. Върнато за ново обсъждане със Заповед № ОА04-8186/11.08.2023 г.на Областен 

управител – Велико Търново, Решение №1448/27.07.2023 г. на Великотърновски 

общински съвет, Вх. № 3247/11.08.2023 г. 

8. Върнато за ново обсъждане със Заповед № ОА04-8187/11.08.2023 г.на Областен 

управител – Велико Търново, Решение №1449/27.07.2023 г. на Великотърновски 

общински съвет, Вх. № 3247/11.08.2023 г. 

 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за касовото изпълнение на бюджета 

на Община Велико Търново към 30.06.2023г., Вх. № 3220/01.08.2023 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за касовото изпълнение на 

бюджета на Община Велико Търново към 30.06.2023 г., Вх. № 3220 от 01.08.2023 г. 

ПК по БФ, ПК по ИВ, ПК по УТТП приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 
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3. Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гюнай Далоолу: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Димитър Чолаков: Въздържал се 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Евгени Коев: Въздържал се 

14. Елена Чамуркова: Въздържал се 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Йорданка Стефанова: За 

18. Калина Широкова: За 

19. Красин Каракоцев: Въздържал се 

20. Мавроди Калейнски: Въздържал се 

21. Мариян Арабаджиев: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Михаил Михалев: Въздържал се 

24. Николен Стойнов: За 

25. Пламен Петров: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Стефан Антонов: Въздържал се 

28. Стоян Витанов: Въздържал се 

29. Сунай Мунков: За 

30. Тихомир Нанев: За 

31. Христо Стоев: За 

Предложението беше прието с 22 „за“, „против“ няма, 9 „въздържал се“. 

 

 

РЕШЕНИЕ № 1462 – приложение към протокола 

 

 

ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Проект на бюджет за 2023 година, Индикативен 

разчет за сметките от Европейски съюз за 2023 година на Община Велико Търново 

и Инвестиционна програма за 2023 година, Вх. № 3233/04.08.2023 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Проект на бюджет за 2023 година, 

Индикативен разчет за сметките от Европейски съюз за 2023 година на Община Велико 

Търново и Инвестиционна програма за 2023 година, Вх. № 3233 от 04.08.2023 г. 

ПК по НПУОР, ПК по ОС, ПК по ЗГОС, ПК по УТТП, ПК по ЗСД, ПК по СТДМ 

приемат предложението.  

ПК по ОНК, ПК по ПГОБК, ПК по БФ не приемат предложението.  

ПК по НСПСК подкрепя Инвестиционната програма на Община Велико Търново 

за 2023 г. в частта й, финансирана със средства от „Специален фонд за инвестиции и 

дълготрайни активи – Приватизация“. 

Давам думата на Калина Широкова за доклад на ПК по БФ. 
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Г-жа КАЛИНА ШИРОКОВА: Уважаеми дами и господа, постъпило е 

Предложение от инж. Даниел Панов, относно „Приемане Проект на бюджет за 2023 

година, индикативен разчет за сметките от Европейския съюз за 2023 година на Община 

Велико Търново и Инвестиционна програма за 2023 година“ с Вх. № 3233 от 04.08.2023 

година. 

На заседанията присъстваха представители на администрацията. 

Предложението се докладва от г-жа Снежана Данева-Иванова – заместник-кмет 

„Финанси“.  

Относно приемане на Бюджет за 2023 година, индикативен разчет за сметките 

от Европейския съюз за 2023 година на Община Велико Търново и Инвестиционната 

програма за 2023 година.  

Пред Община Велико Търново стоят множество неизвестни и 

предизвикателства, породени от ръста на цените на енергоносителите и материалите, 

което води след себе си до повишаване на разходите за издръжка и инвестиции в 

общинския бюджет.  

Тази година рамката на Бюджет 2023 е в размер на 155 494 941 лв., в това число: 

- приходи и разходи за делегирани от държавата дейности в размер на 96 834 567 

лева, в т.ч.: текущи разходи в размер на 94 059 612 лева, капиталови разходи 2 774 955 

лева; 

- местни приходи и разходи за местни и дофинансирани държавни дейности в 

размер на 58 660 374 лева, в т.ч.: текущи разходи 43 011 147 лева, капиталови разходи 

15 649 227 лева. 

В проекта за Бюджет за разчетени също и 23 016 172 лева преходен остатък от 

миналата година, в т.ч.: 

- реализиран преходен остатък за делегираните от държавата дейности - 9 475 

497 лева; 

- реализиран преходен остатък за местни и дофинансирани държавни дейности 

- 13 540 675 лева.  

Като неразделна част от предложението за решение e приложен Протокол от 

общественото обсъждане на Проект за бюджет за 2023 година. Общественото обсъждане 

се проведе на 31.07.2023 г. от 17:00 часа в Голяма зала в сградата на Общината.  

С приоритет при изпълнението на Бюджет 2023 е приключването на ключови 

обекти от Инвестиционната програма, финансирани със средства от Европейския съюз: 

изграждане на кръгово кръстовище между ул. „Беляковскo шосе", бул. 

„България", ул. „Полтава", ул. „Освобождение", ул. „Краков" по проект „Интегриран 

градски транспорт на гр. Велико Търново по ОП „Региони в растеж“ 2014-2020г., в размер 

на 1 222 176 лв.; 

реконструкция на бул. „България" по проект Интегриран градски транспорт на 

гр. Велико Търново по ОП „Региони в растеж“ 2014-2020 г. BG16RFOP001 - 1.009-0005-

C01, в размер на 1 776 000 лв.; 

изграждане на кръгово кръстовище между ул. "Христо Ботев", "Седми юли", 

"Цар Т. Светослав" по проект Интегриран градски транспорт на гр. Велико Търново по 
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ОП „Региони в растеж“ 2014-2020г. BG16RFOP001 - 1.009-0005-C01, в размер на 706 843 

лв.; 

изграждане на буферен паркинг "Сержантско училище" по проект "Интегриран 

градски транспорт на гр. Велико Търново по ОП „Региони в растеж“ 2014-2020г." са в 

размер на 1 073 835 лв.  

Становищата на Постоянните комисии към Великотърновския общински съвет 

са, както следва: 

Постоянната комисия по Спорта, туризма, децата и младежта и Постоянната 

комисия по Здравеопазване и социални дейности приемат Предложението; 

Постоянната комисия по Образование, наука и култура не приема 

Предложението; 

Постоянната комисия по Здравеопазване и социални дейности приема 

Предложението; 

Постоянната комисия по Проблемите на гражданското общество и борбата с 

корупцията не приема Предложението; 

Постоянната комисия по Нормативно-правна уредба и обществен ред приема 

Предложението; 

Постоянната комисия по Земеделие, гори и опазване на околната среда приема 

Предложението; 

Постоянната комисия по общинска собственост приема Предложението; 

Постоянната комисия по Устройство на територията, транспорт и паркиране 

приема Предложението; 

Постоянната комисия по икономически въпроси, стопанска политика, 

инвестиции, европейско сътрудничество и международни връзки приема 

Предложението; 

Постоянната комисия по Бюджет и финанси не приема Предложението с равен 

брой гласове. 

Съгласно становище на Надзорния съвет за приватизация и 

следприватизационен контрол: подкрепя предложението за приемане на Инвестиционна 

програма за 2023 г., в частта й, финансирана със средства от „Специален фонд за 

инвестиции и дълготрайни активи“. Постоянната комисия по бюджет и финанси заседава 

на 10.08.2023 г., разгледа становищата и обсъди всички решения и предложения на 

Постоянните комисии към Великотърновския общински съвет и предлага да влезе в зала 

за обсъждане, като изразява следното:  

Уважаеми дами и господа, предложението от инж. Даниел Панов, относно 

Приемане Проект на бюджет за 2023 година, индикативен разчет за сметките от 

Европейския съюз за 2023 година на Община Велико Търново и Инвестиционна 

програма за 2023 година е изготвено законосъобразно, на база нормативната уредба, 

съгласно ясни принципи и приоритети, които са:  

- приключване на проекти, финансирани през програмен период 2014-2020; 

- предоставяне на икономически и социални възможности на населението; 
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- осигуряване на свързаност между техническата, транспортната и социалната 

инфраструктура чрез изграждане на нова, адаптиране и ремонт на съществуващата 

такава – детски градини и ясли, училища, спортни бази, културни институти и др.  

Във връзка с гореизложеното, предлагам Предложението относно „Приемане 

Проект на бюджет за 2023 година, индикативен разчет за сметките от Европейския съюз 

за 2023 година на Община Велико Търново и Инвестиционна програма за 2023 година“ 

да бъде подкрепено. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата на инж. Даниел Панов – кмет 

на Община В. Търново. 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Уважаеми г-н Областен управител, уважаеми г-н 

Председател на Общинския съвет, дами и господа общински съветници, гости,  

документът, който е най-важен от гледна точка на всичко онова, което се прави в 

нашия град и в населените места и което предстои да бъде реализирано като инвестиции, 

това е проектобюджетът, който днес трябва да се приеме.  

Документ, от който зависи Община Велико Търново да работи като институция 

и да предоставя административни услуги за гражданите, за юридическите лица и за 

бизнеса.  

По причини, които не зависят нито от мен, като кмет, нито от екипа ми, нито от 

вас – като общински съветници, приемаме Бюджет 2023 на Община Велико Търново в 

средата на третото тримесечие.  

Казвам това, за да могат хората да разберат в какви условия работи местната 

власт. И за да могат да си обяснят защо една или друга инвестиция за по-добрия облик на 

града и селата се бави.  

Няма да изпадам в детайли, защо ситуацията е такава. А тя е такава заради 

политическата криза, през която бяхме повече от две години, заради разделението и 

насаждането на негативизъм в обществото, израз на което бе всичко, случило се в 

държавата, през цялото това време.  

Повече от половин година работихме със стария бюджет. Не можехме да правим 

разходи над 1/12-а от този стар бюджет за 2022 година. А разходите днес са различни 

спрямо тези отпреди една година. 2023 година е втората поредна година, в която това се 

случва. Случи се и през 2022 година.  

2021 и 2022 година бе времето на най-тежката политическа криза. 2022 година 

започна и войната на Русия срещу Украйна, също разтърсила света и отразила се върху 

инфлацията и ръста на разходите на общините. 2020-а година бе времето, в което избухна 

пандемията.  

Като съберете всичко това, се получава почти цял мандат. Цял мандат с 

непредвидени обстоятелства, кризи и най-вече: негативното им отражение върху 

общините. Цял мандат, в който кметовете бяха натоварени с какво ли не като 

допълнителни отговорности. Отговорности, много често без предварително осигурено 

финансиране. И въпреки всичко това Община Велико Търново не спря да работи и да се 

развива.  

Инвестициите в инфраструктурата се забавиха откъм реализация във времето 

заради всичко, което ви описах. Но не се провалиха, въпреки почти двойния ръст в цените 

на всичко – включително и на строителните материали. Нямаме провален проект.  Дори 
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за Старото военно училище не сме спрели да търсим инвеститори по модела на публично-

частното партньорство. Модел, който съм обявил още преди повече от четири години и 

който не е измислен сега.  

Но да не се отклонявам повече – идват интересни месеци, в които се надявам да 

се чуят градивни идеи за бъдещето на Велико Търново, а не популизъм.  

Да се върна на Бюджет 2023.  

Първо искам да благодаря на цялата Финансова дирекция за това, че бързо 

подготвиха бюджета, и най-вече - за доброто планиране на разходите и оперативната 

дейност на Общината през тези месеци, в които работихме със стария бюджет. Това ни 

позволи да реализираме и обектите от Инвестиционната ни програма.  

Гарантирана бе и нормалната работа на училищата, детските градини, яслите, 

пенсионерските клубове, старческите домове, социалните услуги, услуги за деца и за хора 

с увреждания.  

Затова още един път – благодарност и признателност към вас, колеги! 

Стартовата макрорамка на Бюджет 2023 година. 

155,4 млн. лева е бюджетът – с около 20% по-голям спрямо проекта на Бюджет 

2022. Увеличението се дължи на редица стандарти. Инфлацията в голяма част от 

годината, особено в началото, отново беше двуцифрено число. Това са фактори, 

обуславящи ръста в бюджета. Казвам това, за да пресека спекулациите колко милиона се 

харчат и едва ли не Общината се къпе в пари.  

От тези 155,4 млн. лева: 

- взаимоотношенията с централния бюджет са в размер на 96,9 млн. лева; 

- местни приходи и разходи за местни и дофинансирани държавни дейности в 

размер на близо 58,5 млн. лв.  

Общата субсидия за финансиране на делегираните от държавата дейности за 2023 

година е в размер на 85,6 млн. лева – с около 16 млн. повече, най-вече заради увеличените 

стандарти. 

Изравнителната субсидия е 2,6 млн. лева. 

Целевата субсидия за капиталови разходи е 4,3 млн. лева.  

Едно важно число също така ще споделя – колко събираме в бюджета от местни 

данъци и услуги, тоест – какъв е приносът на гражданите и на бизнеса: това е сумата 36,4 

млн. лева – с около 6 млн. лева повече спрямо 2022 година. Това показва, че 

великотърновци и бизнесът са съвестни граждани, а лошите практики, които бяха преди 

- за ниската събираемост на местните данъци и такси, вече са в историята. Събираемостта 

е на много над средните нива, което е знак за добра финансова дисциплина и стабилност. 

А това е в основата на доброто реноме, което Община Велико Търново има пред 

европейските институции.  

Собственото участие по проекти, които са за сметка на местни данъчни и 

неданъчни приходи и заемни средства е в размер на 11,7 млн. лева.  

Втори важен момент - местните данъци не се променят за поредна година. Те не 

са увеличавани 12 години. Покачи се единствено таксата за битови отпадъци. И не 

шоково, а с между 1 и 2 лева на месец, в зависимост от квадратурата на жилището и 

квартала, в който се намира.  
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Трети важен момент - 15,5 млн. лева от разходите за местни дейности са за 

капиталови вложения, тоест - инвестиции в различна по вид инфраструктура. 

Реализираният преходен остатък е 24 милиона лева, от които 9,2 милиона лева – 

за делегираните от държавата дейности.  

Основните приоритети и цели на Бюджет 2023 и на Инвестиционната програма 

са както следва: 

- предоставяне на качествени и отговарящи на съвременните изисквания и 

условия административни услуги; 

- средства за провеждане най-вече на политиките по приоритети;    

- ремонт на общинска инфраструктура - във Велико Търново, в кварталите и в 

населените места; 

- насърчаване на икономическата активност; 

- подкрепа за хората в нужда; 

- подобряване на качеството на живот и привлекателността на Велико Търново 

чрез инвестиции в инфраструктура, образование, здравеопазване, културен туризъм; 

- успешно завършване на проектите със средства от Европейския съюз в 

програмния период 2014-2020; 

- осигуряване на необходимите разходи за текущата година, включително които 

вече са извършени. 

Понеже често в тази зала съм слушал гръмки изказвания, как Общината се 

проваля в изпълнението на Инвестиционната си програма, отново ще припомня, че 

реализацията на един проект обичайно отнема повече от една година, особено в периода 

на кризи, съпътствали почти целия мандат.  

В момента във Велико Търново и Общината се реализират проекти за над 27 

милиона лева. В това число:  

- преасфалтирането на целия булевард „България“.  

- изграждането на двете кръстовища – до Летния театър и на бул. „България“ с 

„Беляковско шосе“.  

- буферен паркинг до Сержантското училище; 

- вече са изградени новите три улици в кв. „Бузлуджа“: „Иван Хаджидимитров“, 

„Народни будители“ /в частта, в която са проведени всички отчуждителни процедури/ и 

„Димитър Благоев“;  

- изграждането на северния обход на кв. „Картала“ – ул. „Александър Бурмов“;  

- изграждането на ул. „Козлодуй“, което приключва; 

- основният ремонт на пътя от жп гарата до ВТУ „Св. св. Кирил и Методий“. 

- смяната на ВиК-мрежата в кв. „Света гора“ и в кв. „Асенов“, на „Опълченска“, 

където предстои също така.  

- смяната на над 1500 осветителни системи в четири квартала. 

- разширението на Мултимедийния посетителски център, който приключи. 

- основният ремонт на сградата на Музей „Възраждане и Учредително събрание“, 

който също така приключва. 

- изгражда се ново осветление по бул. „България“.  
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Стартирахме и подготвителните дейности за строителството на двата нови моста 

над р. Янтра – под кв. „Света гора“ и до кв. „Асенов“, където всички онези 8 км. улици по 

българо-румънския проект ще бъдат преасфалтирани.  

В селата.   

Проектите по „Местни инициативи“ и по Инвестиционната програма в 

населените места в Общината – бюджетът е 500 000 лева, още 350 000 лева са планирани 

за инфраструктурни ремонти. Това са средства само за инфраструктура извън разходите 

за издръжка на населените места. Улици, тротоари, площади са основен приоритет и на 

кметовете на населените места.  

Отделно, над 200 хиляди лева ще бъдат вложени и от приходите от разпореждане 

с общински имоти на територията на населените места. 

Предстои още до края на годината:  

- основен ремонт на настилките на улиците в кв. „Света гора“, кв. „Асенов“, 

обходният път на Царевец, на източния вход на Велико Търново, на северния вход на 

града.  

- нови тротоари по ул. „Теодосий Търновски“. 

- укрепване на подпорни стени по отклонението от пътя „Жп гара – ВТУ“ към 

Ректората.  

- старт на строителството на новата детска градина в кв. „Картала“. 

- сцена за изкуство в парк „Дружба“. 

- ремонт на улица „Полтава“ и изграждане на близо 90 нови паркоместа. 

- стартиране ремонт на галерията на ул. „Гурко“ и още други. 

Това в цифри е около 8,5 милиона лева.  

Също по Националната програма за енергийна ефективност на многофамилните 

жилищни сгради Общината е подготвила и кандидатства с 49 сгради, за които подадохме 

документи, на стойност 56 млн. лева.  

В процес на подготовка са 3 нови проекта, финансирани по Плана за 

възстановяване и управление на обща стойност 11 млн. лева. Фокусът в тях е култура и 

образование: проектите са за мерки за енергийна ефективност на Изложбени зали „Рафаел 

Михайлов“, на ЕГ „Проф. д-р Асен Златаров“ и на ДГ „Св. св. Кирил и Методий“.  

Така цялата Инвестиционна програма, разработена от екипа ми и с предстояща 

реализация през тази и следващата година, достига 61,3 млн. лева. В голямата си част тя 

вече е с осигурено финансиране. В това число:  

-    4,3 млн. лв. целева субсидия от Републиканския бюджет;  

-    975 000 лева от Приватизация; 

-  4,5 млн. лева от собствени бюджетни средства на Община Велико Търново; 

-   1,9 млн. лева от Преходен остатък по Бюджета; 

- 24 млн. лева от Сметки за средства от ЕС и Други международни програми и 

проекти;  

-   близо 8 млн. лева от Преходен остатък от целеви трансфери и други; 

-   60 хиляди лева от трансфери между бюджета и други; 

-   17,5 млн. лева от „Други извънбюджетни средства“; 

Максималният размер на новия общински дълг, който може да бъде поет през 

2023 г. е 14,7 млн. лева, в т.ч.: револвиращ банков кредит от 7,3 млн. лева, кредити от 
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„Фонд за органите на местното самоуправление в България - ФЛАГ” – 6,4 млн. лева., 

кредит от "Регионален фонд за градско развитие" – малко над 1 млн. лева. 

Максималният размер на общинския дълг към края на 2023 година не може да 

надвишава сумата от близо 11,9 млн. лева., в т.ч. „Фонд за органите на местното 

самоуправление в България - ФЛАГ” - 6,4 млн. лева. Плащанията по дълга за 2023 година 

не надвишават 15 на сто от средногодишния размер на собствените приходи и общата 

изравнителна субсидия за последните три години. В ограничението не се включва дългът 

на общините по временни безлихвени заеми и по предоставени им заеми от други лица в 

сектор „Държавно управление”, в т.ч. Фонд „ФЛАГ”.  

Тук ще акцентирам върху кредита за мостовете – 6,4 млн. лева от Фонда „ФЛАГ“. 

Още преди няколко месеца Общинският съвет взе решение да разреши този разход и 

призовах да не се спекулира по темата, тъй като Общината се затруднявала в изплащането 

на дълга.  

Искам да припомня  - за мен бяха несериозни твърденията, че е по-добре да се 

откажем от целия проект по програмата с Румъния за улиците и мостовете. Първо: 

инфраструктурата в цялата североизточна част на града не беше ремонтирана от 40 

години, с изключение на ул. „Независимост“ и ул. „Велчо Джамджията“. Проектът е 

целесъобразен, включително двата моста. Всички разходи са оправдани. В крайна сметка, 

това са алтернативни отсечки, които общо-взето облекчават и трафика в централната 

градска част. Също така поставихме под риск доброто име на Община Велико Търново 

като надежден партньор по програма INTERREG „България – Румъния“. Това щеше 

доведе до реален риск от арбитражни дела в европейски съд и до риск да се превърнем в 

ненадежден партньор по всички останали програми, финансирани по механизма на 

европейската солидарност.  

Строителството на мостовете с кредит не е нещо непосилно. През изминалите 

години по същия начин е теглен близо 7 млн. лева кредит за Комплексния онкологичен 

център. Върнахме го без никакви затруднения. Няма да връщам назад, когато също са 

теглени 7 милиона и преди две години ги изплатихме. Те бяха за инфраструктура в целия 

град. 

Към Бюджет 2023. Функция „Общи държавни служби“. В тази функция са 

планирани разходите за възнаграждения, осигурителни вноски на кметове, кметски 

наместници и на служители в Общинската администрация. Специално за кметовете и 

кметските наместници, както и за общинските служители, не само от Община В. Търново, 

а в цялата страна, успяхме да договорим увеличаване на заплатите. Бяха предвидени 7 %, 

в момента увеличението на заплатите е почти двойно. 

Предвиден е ръстът на заплати и на осигурителните вноски на оперативните 

дежурни и изпълнителите по поддръжка и по охрана на пунктовете за управление, 

осигурени са средства за Доброволни формирования, за Местната комисия за борба срещу 

противообществените прояви на малолетните и непълнолетните и за Комисиите за борба 

с трафика на хора.  

С 230 000 лева повече са предвидени за превенция и реакция при природни 

бедствия, почистване на дерета, речни корита, изграждане на отводнителни канали и 

поддръжка на язовири. 
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Ще бъдат укрепени подпорните стени на ул. „Симеон Велики“ и ул. „Бузлуджа“, 

както и на ул. „Алеко Константинов“.  

Функция „Жилищно строителство, благоустройство, комунално стопанство и 

опазване на околната среда“. 

Тук са разходите за водоснабдяване и канализация, улично осветление, ремонт 

улична мрежа, озеленяване, чистота и др. 36,3 млн. лева от капиталовите разходи по 

Инвестиционната програма са именно в тази функция. С приоритетните обекти, които се 

реализират към настоящия момент и чието изпълнение предстои до края на годината, сте 

запознати подробно. 

11,6 милиона лева е план-сметката за всички функции, свързани с чистотата на 

града и екологията. С повишаването на таксата за битови отпадъци приходите се вдигнаха 

с около 1 млн. лева, което позволи две неща: да намалим размера на дофинансирането от 

друг тип приходи, да подобрим цялостно дейностите. 

Това включва:  

Обновени бяха голяма част от съдовете за смет –600 са новите контейнери, които 

не отделят неприятни миризми. 

Създадена бе нова организация за разделното събиране на отпадъци. Освен 

традиционните цветни съдове за смет, във Велико Търново и в с. Ресен, предстои и в гр. 

Килифарево, са изградени или ще се изграждат специализирани площадки, а всяка 

седмица в кварталите на града се провежда мобилна кампания за събиране на битов 

отпадък от следните типове: пластмаса, метал, хартия и стъкло.  

С инвестицията в техника към ОП „Зелени системи“ се намали честотата на миене 

на града. Имаме три основни измивания – за 22 март, в края на лятото и за 22 септември, 

а от този летен сезон бе въведено ежедневно оросяване и освежаване на улиците.  

Започнахме подготовката за кандидатстване по Програма „Околна среда“ по 

приоритет „Чист въздух“ – разработва се нов проект за смяна на нови отоплителни уреди 

и поставяне на филтри, който ще обхване както целия град, така и населените места. Вече 

е проведена анкета със социологическа цел за интереса на гражданите.  

Просветата остава сред основните приоритети не само на национално ниво, но и 

за Велико Търново като община. 

В делегираните от държавата дейности средствата са в размер на 57,6 млн. лв. 

Увеличението спрямо миналата година е в размер на над 11,4 млн. лева. Увеличават се 

заплатите на педагогическите специалисти в сферата на предучилищното и училищното 

възпитание.  

Това е национална политика – да, така е и тя бе започната от правителствата още 

през 2015-2019 и 2019-2023.  

Община Велико Търново също има своя немалък принос към заплатите на 

педагогическия персонал. От една страна Колективният трудов договор на Общината със 

синдикатите в сферата на образованието надгражда всички клаузи на националното 

споразумение. Това се изразява в допълнително материално стимулиране, по-голям 

размер на платения отпуск, обучение, квалификация и преквалификация от една страна.  

От друга страна са всички онези инвестиции, които направихме в материалната 

база. Днес във Велико Търново почти няма детска градина или училище, което да не е 
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претърпяло основен ремонт и да са внедрени мерки за енергийна ефективност. Два от 

новите проекти от Плана за възстановяване и устойчивост са точно за образователна 

инфраструктура.  

Средствата за физкултурна дейност и подпомагане спортни клубове и спортни 

дружества са 774 000 лева, което е с над 200 000 лева повече спрямо миналата година, 

които ще бъдат изразходвани по Програмата за физическа култура и спорт. 

С над 300 000 лева ще бъдат дофинансирани малките училища и маломерните 

паралелки.  

В Инвестиционната програма открояваме също така 2,1 млн. лева за подобряване 

на материалната база, в това число основните обекти са: 

- ОУ „Петко Р. Славейков“, което е на приключване. Изгражда се и нова спортна 

площадка;  

- нова спортна площадка ще бъде изградена в ОУ „Св. Патриарх Евтимий“; 

- основно се ремонтира част от ПМГ „Васил Друмев“ и нов физкултурен салон за 

преминаване на учениците в една смяна, което също приключва; 

- спортно стрелбище ще бъде изградено към Спортно училище „Георги Живков“ 

и от следващата година там на базата на това ще бъде създадена и специалност „Спортна 

стрелба“; 

- приключен е проектът за мерките за енергийна ефективност в сградата на ЕГ 

„Проф. д-р Асен Златаров“, или казано накратко – основният ремонт на цялата сграда на 

Езиковата гимназия;  

- старт на строителството на нова детска градина в кв. „Картала“. 

- изградени ще бъдат и нови детски площадки в кварталите.  

За функция „Здравеопазване“ и „Социални дейности“ в делегираните от 

държавата дейности средствата са в размер на 24,5 млн. лева. 

Разходите за местни и дофинансирани дейности са 3 млн. лева. 

За Общинската програма за асистирана репродукция са отделени 70 000 лв. 

Запазва се финансирането по всички съвместни проекти с БЧК, Министерството 

на здравеопазването и други програми и проекти за дейностите по здравеопазване. 

Във взаимоотношенията с държавния бюджет са разчетени средства за 

увеличение на разходите за персонал за всички услуги. 

Над 1 млн. лева са разходите за Домашния социален патронаж. Това подчертава 

категорично социалната политика на Община Велико Търново – приходите от таксите 

покриват едва 50% от стойността на услугата. Останалата част се осигурява от местните 

приходи.  

През цялата 2023 г. безплатна храна за обяд ще получават 135 нуждаещи се. 

Грижата в домашна среда обхваща над 1000 великотърновци от рисковите групи, а за 

целта са назначени над 450 асистенти – социални и лични, домашни санитари, психолози, 

медицински сестри, шофьори.  

Над 7 млн. лева от местните приходи – данъците и таксите на великотърновци, се 

влагат в сектора „Социални услуги, дейности и подкрепа за хората“. В това число влизат 

Домашният социален патронаж, детското и училищното здравеопазване, детската млечна 

кухня, средствата за физическа култура и спорт. 
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В Инвестиционната програма се открояват: 

- основен ремонт на крило на Белодробната болница за реакция при кризи; 

- ремонт на покрива на Детска ясла „Щастливо детство“; 

- укрепване на северната част, тротоари и стълби на Детска ясла „Пролет“; 

- реконструкция и основен ремонт общински сграден фонд за Център за социална 

рехабилитация и интеграция на лица с психични разстройства и интелектуални 

затруднения, както и на сградата на ул. „Цветарска“;  

- текущи ремонти се извършват също в клубовете на пенсионера и инвалида и в 

центровете за работа с деца и младежи, както и на детските ясли, здравните кабинети в 

детските градини и училищата, Детска млечна кухня и др. 

Велико Търново е историческата и духовна столица на България. Затова 

културата, опазването на културно-историческото наследство, създаването на нови 

атракции и затвърждаване на облика на Велико Търново като национален и международен 

фестивален център е основен приоритет в този сектор. 

В делегираните от държавата дейности средствата са в размер на 6,3 млн. лв. 

Разходите за местни и дофинансирани дейности са 4 млн. лева.  

Над 1 млн. лева са заложени за Културния календар – с 30% повече от 

предходната година.  

Подкрепата за иновативни културни проекти продължава с програмата „Изкуство 

и култура“. Тя е с бюджет от 50 000 лева. 

Средствата за провеждане на събития от културния календар по населените места 

са над 20 000 лева.  

30 000 лева са предвидени за откупуване на художествени произведения, които 

да станат част от фонда на обновената Художествена галерия „Борис Денев“.  

В Инвестиционната програма открояваме също така:  

Реконструкция на Музей „Възраждане и Учредително събрание“, която се на 

финализира. 

Също така беше реализиран проектът за разширяване на Мултимедийния 

посетителски център с два нови етажа, нови композиции и изключително добре 

направени скулптурни фигури.  

Започна и основният ремонт на сградата на Читалище „Надежда“.  

Успешен е сезонът на знаковите фестивали, сред които: 

- Летен сезон на българските оперни театри „Сцена на вековете“,  

- „Средновековен Търновград“– фестивал на историческите възстановки на 

Царевец; 

- „48 часа Варуша“; 

/Заповядайте на този чудесен фестивал, който започва утре!/ 

- „Нощ на Самоводската чаршия“ и Фестивал на занаятите, които са идния месец; 

- Международен фолклорен фестивал, който тази година навърши 25 години. 

- Международен фестивал на класическата камерна музика; 

- Фолклорен фестивал „Насред мегдана“ в Арбанаси; 

- „Лятно кино под звездите“ и още много други. 
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С подробно разчетените разходи може всеки един да се запознае в материалите, 

които са на ваше разположение. Тук като инвестиция се откроява изграждането на 

контролен център за градския транспорт, както и поставянето на информационните табла, 

които предстои да заработят в края на тази година.  

Проектите за изпълнение през настоящата година са на обща стойност 38,5 

милиона лева.  

Те подчертават приоритетите в управленската програма, намиращи отражение и 

в Бюджета за 2023, и в Инвестиционната програма за 2023 – инфраструктура и свързаност, 

образование, грижа за хората, култура и развитие на културния туризъм.  

Най-големите откъм финансов ресурс проекти са: 

- „Интегриран градски транспорт“, който продължава да се изпълнява с цел 

подобряване на инфраструктурата и свързаността на хората, а също така и Програмата за 

трансгранично сътрудничество INTERREG Румъния – България; в основната си фаза 

навлиза проектът за обновяване на улиците и пътища в цялата североизточна част на 

Велико Търново. 3,9 милиона евро е стойността на инвестиционното намерения за 

Община Велико Търново, свързани с този проект. Още 6,5 млн. лева са привлечени под 

формата на кредитиране за двата нови моста под кв. „Света гора“ и до кв. „Асенов“.  

В заключение искам да благодаря за вниманието, отново да благодаря на 

администрацията, на Финансовата дирекция и на заместник-кмета по финанси за 

експедитивността, с която подготвиха проектобюджета за 2023 г.!  

Бих казал, че бюджетът е реалистичен, изпълним и ни позволява да работим 

заедно за по-добрия облик и най-вече за развитието на Велико Търново и населените 

места от общината.  

Да си пожелаем повече реални действия за ефективни политики и най-вече - това, 

което сме го заложили, да приключим до края на годината! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, давам думата за изказвания по 

предложението.  

Г-жа ЕЛЕНА ЧАМУРКОВА: По-скоро като реплика, и все пак да кажа 

позицията на нашата група – че ние няма да подкрепим бюджета. Няма да изпадам в 

детайли, това го направихме преди около два месеца. 

Като Ви слушах, г-н Кмет, ще кажа, че особено Инвестиционната програма е 

малко в стил „А дано, но надали“. 61 милиона казахте, изброихте едни числа. Аз ги 

изкарах до около 33 милиона. 24 милиона казахте от Европейския съюз, други 8 милиона, 

други 2 милиона… не виждам 61 милиона как ще се изпълни това нещо, какво ще се 

отчита догодина. 

Казахте за популизма – той шества отвсякъде, и в залата, и извън нея, и особено 

от Инвестиционната програма. Разбира се, аз от сърце желая администрацията да се 

справи с този бюджет и с програмата, защото все пак това е за благото на всички 

търновци. Съмнявам се. Очевидно е, че ситуацията да приемаме бюджет по това време на 

годината не е нормална, но няма как да  го подкрепим и с това завършвам. 

Г-н КРАСИН КАРАКОЦЕВ: На всички е ясно, че ситуацията да приемаме 

бюджет в края на август не е нормална, но това не зависи от нас в крайна сметка. 

Основната задача на администрацията е да защити така предложения си бюджет, а 

основната задача на опозицията естествено е да покажем там, където не сме съгласни с 
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бюджета.  

Както се вижда от този бюджет, мога да кажа и от изпълнението на миналия, 

проблемът не са приходите. Ние имаме даже преизпълнение на приходите, особено 

местните приходи. Проблем са разходите – какво харчим, за какво ги харчим и как ги 

харчим.  

В Инвестиционната програма, както тази година е направена, така и миналата 

беше – почти 60 милиона, ние прехвърляме едни неща може би вече 2-3 години. Аз винаги 

съм казвал, че в Инвестиционната програма трябва да заложим неща, които са реално 

изпълними. Ние всеки път предлагаме едни неща, влизат едни проекти; естествено нито 

един проект на опозицията, който сме предложили, не е влязъл в Инвестиционната 

програма, може би само един за последните три години. Но ние наистина не изпълняваме 

това, което сме заложили. Даже си спомням преди 2-3 години в края на годината 

намалихме Инвестиционната програма - от 38 милиона я направихме на 20, за да можем 

да покажем, че процентът на изпълнение е доста голям.  

Искам само да кажа, че примерно, това за мостовете, проектът по INTERREG – 

наистина страхотен проект, обаче още в началото на проекта разходите за мостовете са 

били недопустими. Значи ние още в началото сме знаели, че не можем да правим мостове 

и тунели, но ние решаваме да кандидатстваме с мостове и тунели. Освен улиците, за 

улиците е супер, нека се направят.  

И сега да кажа една положителна страна на бюджета тази година - това, че парите 

за култура са увеличени. Наистина, браво, така трябва! 30 %, което е супер. Дано да могат 

да се изпълнят и догодина да са още 30 %, да не са само тези 30. Но има неща – примерно 

аз 4 години настоявам парите за младежки дейности да се увеличат, с малко, примерно, 

но да се увеличат. 

И само едно нещо към доклада на г-жа Широкова – може би за първи път ПК по 

БФ не прие бюджета, което за мен е прецедент и може би е една червена светлина. Ясно 

е, че най-вероятно бюджетът ще бъде приет, но ние от нашата група няма да подкрепим 

този бюджет. 

Г-жа КАЛИНА ШИРОКОВА: Г-н Каракоцев, исках да Ви кажа само, че ако 

всички хора идват на комисия, Бюджетната комисия, и не сме „пет човека“, може би 

гласовете нямаше да бъдат такива. Ние бяхме „пет човека“ и бяхме равен брой гласове.  

Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: На тази извънредна сесия дойдох с очакването 

да се развие дебат. Такъв няма. От така наречената опозиция чухме само, че няма да 

подкрепят бюджета. Защо – не разбрах, поне аз. „Това не ми харесва“, ама „защо не ми 

харесва“ и „какво не ми харесва“, не е ясно. Ей-така няма да го подкрепим.  

Може би за първа година, откакто съм общински съветник, приемането на 

бюджета минава с категорично заклеймяване от страна на опозицията, без нищо 

конкретно защо. Беше вмъкната една думичка тук, като че ли често я използваме в 

последните месеци и в последните години – популизъм. Ето това е популизъм – „няма да 

подкрепим бюджета, но няма да обясним защо“. Това е несериозно отношение. Дори и да 

бях решил да не го подкрепя, няма как да не го подкрепя при това положение.  

А този бюджет е наистина в никакво време заради обстоятелства, които г-н 

кметът обясни и изчете. То не се случва за първа година и този бюджет е възможният 

бюджет за поредна година. Да, винаги има: „Какво може да се случи? Защо не може да се 
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случи и кое е добро?“. Дори тази година не изброихте тези неща, уважаеми дами и господа 

от опозицията. 

Аз мисля да приключа, за да не започна да се повтарям. Благодаря за вниманието 

и успех в изпълнението на годишния бюджет за последните няколко месеца от годината! 

Г-н МИХАИЛ МИХАЛЕВ: Както виждате, не е реплика, а е изказване, няма 

нищо общо с това, което каза г-н Трифонов. Най-големият проблем на този бюджет и на 

Инвестиционната програма е това, че във всеки един проект, г-н Панов, има нещо 

нередно, нещо неизпълнено, нещо некачествено и нещо, което буди съмнение. 

С това завършвам. Няма да подкрепим бюджета. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Други изказвания не са заявени. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гюнай Далоолу: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Димитър Чолаков: Въздържал се 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Красин Каракоцев: Въздържал се 

18. Мавроди Калейнски: Против 

19. Мариян Арабаджиев: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Михаил Михалев: Въздържал се 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: Въздържал се 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Стефан Антонов: Въздържал се 

27. Сунай Мунков: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: Въздържал се 

Г-жа Елена Чамуркова и г-н Евгени Коев заявиха, че гласуват „въздържал се“. 

Предложението беше прието с 23 „за“, 1 „против“, 9 „въздържал се“. 
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РЕШЕНИЕ № 1463 – приложение към протокола 

 

 

ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Определяне размера на трудовите възнаграждения 

на кметовете на кметства, Вх. № 3234/04.08.2023 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Определяне размера на трудовите 

възнаграждения на кметовете на кметства, Вх. № 3234 от 04.08.2023 г. 

ПК по БФ приема предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Гюнай Далоолу: За 

7. Деян Куздов: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Драгомир Йосифов: За 

10. Жельо Желев: За 

11. Йорданка Стефанова: За 

12. Калина Широкова: За 

13. Красин Каракоцев: За 

14. Мавроди Калейнски: За 

15. Мариян Арабаджиев: За 

16. Мирослав Трифонов: За 

17. Михаил Михалев: За 

18. Николен Стойнов: За 

19. Петко Тюфекчиев: За 

20. Пламен Петров: За 

21. Росен Иванов: За 

22. Стефан Антонов: За 

23. Тихомир Нанев: За 

24. Тодор Тодоров: За 

25. Христо Стоев: За 

26. Юлия Тонкова: За 

27. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 27 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1464 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 5, предложение първо от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, Великотърновски общински съвет:  

 

1. Определя размер на основните месечни заплати на Кметовете на кметства, 

считано от 01.08.2023 г., както следва: 

 

 

№ 

по 

ред 

 

Кметство  

 

Размер на основна 

месечна заплата на 

кмет на кметство 

1 Кмет на кметство Дебелец 2 275 лв. 

2 Кмет на кметство Килифарево 2 075 лв. 

3 Кмет на кметство Ресен 2 020 лв. 

4 Кмет на кметство Самоводене 1 920 лв. 

5 Кмет на кметство Беляковец 1 905 лв. 

6 Кмет на кметство Водолей 1 905 лв. 

7 Кмет на кметство Леденик 1 905 лв. 

8 Кмет на кметство Присово 1 905 лв. 

9 Кмет на кметство Пчелище 1 905 лв. 

10 Кмет на кметство Шемшево 1 905 лв. 

11 Кмет на кметство Балван 1 885 лв. 

12 Кмет на кметство Ново село 1 885 лв. 

13 Кмет на кметство Церова кория 1 885 лв. 

 

 

 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Актуализация на план – сметката за 

приходите и разходите на приватизационните фондове на Община Велико Търново, 

Вх. № 3240/09.08.2023 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Актуализация на план – сметката за 

приходите и разходите на приватизационните фондове на Община Велико Търново, Вх. 

№ 3240 от 09.08.2023 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гюнай Далоолу: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 
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9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: Въздържал се 

13. Елена Чамуркова: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Йорданка Стефанова: За 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Арабаджиев: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Михаил Михалев: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Стефан Антонов: За 

27. Сунай Мунков: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

32. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 31 „за“, „против“ няма, 1 „въздържал се“. 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1465 

 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.6, ал.2 от ЗПСК, чл.5, т.2 и чл.10, т.4 

от Правилника за дейността на Общинската агенция за приватизация, Великотърновски 

общински съвет: 

1. Приема промените в план – сметката за приходите и разходите по 

приватизационните фондове на Община Велико Търново към 01.08.2023 г, съгласно 

Приложение № 1. 

 

 

 

 

 

 

Приложение 1 
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ПЛАН – СМЕТКА 

за приходите и разходите по  приватизационните фондове 

на Община Велико Търново през 2023 година 

 

 

ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на безлихвен заем от фонд 

„Покриване на разходите за привати  зация и следприватизационен контрол“ към 

Общинска агенция за приватизация, Вх.№ 3241/09.08.2023 г. 

 

№ 

 

Н А И М Е Н О В А Н И Е 

ПЛАН 

2023 г. 

/първоначален/ 

 

ПЛАН 

2023 г. 

/на основание 

решения на ВТОС 

№1256/23.02.23г.         

и 

№1406/29.06.23 г. 

 

 

І. Начално салдо на  01.01.2023  година, в т. ч:        1 892 651       1 892 651 

1. Спец. фонд за инвестиции и дълготрайни  активи 

/СФИДА/ 

674 781 674 781 

2. фонд  “Покриване разходите за приватизация и 

следприват. контрол ” /ПРПСК/ 

1 217 870 1 217 870 

ІІ. Парични постъпления от приватизация  329 670 329 670 

1 Заплащане на договорена  цена  329 670 329 670 

ІІІ. Парични постъпления от съпътстващи мероприятия 3 100 3 100 

1.  Продажба на тр. документация  и инф. меморандуми 3 000 3 000 

2. Лихви от срочни депозити на фонд “ПРПСК” 100 100 

ІІІА Постъпления от погасителни вноски по предоставен 

безлихвен заем във фонд „ПРПСК“ с Решение на 

ВТОС № 1256/23.02.2023г. 

 11 200 

IV.  Разпределение   на  паричните средства        2 225 421 2 236 621 

1. Специален фонд за инвестиции и дълготрайни активи 

/р. І.1+ р.ІІ.х 0,91 / 

974 781 974 781 

2. фонд " Покриване разходите за приватизацията и СК"   

 / р.І.2 + р.ІІ.х 0,09+ р.ІІІ.1 +р. ІІІ.2+IIIA+ ІV/ 

1 250 640 1 261 840 

V. Разходи  от  приватизационните фондове  1 108 781 1 190 981 

1. От „СФ ИДА”  -  за инвестиционна програма  2022г. 974 781 974 781 

2.  От фонд “ПРПСК” – за орган. на приват. процес  и СК 134 000 134 000 

3. От фонд “ПРПСК” – предоставен заем от Регионална 

библиотека „П.Р.Славейков“, съгласно Решение на ВТОС 

№ 1256/23.02.2023г. 

 11 200 

4. От фонд “ПРПСК” – парична вноска за увеличаване 

капитала на СБАЛПФЗ „Д-р Трейман“ ЕООД, съгласно 

Решение на ВТОС № 1406/29.06.2023г. 

 71 000 

VI. Преходен остатък на 31.12. 2023г .  1 116 640 1 045 640 

1. Специален фонд за инвестиции и дълготрайни активи  

/ р.IV.1-р.V.1 /  
0 0 

2. фонд “Покриване разходите  за приватизация и СК” 

/ р. IV.2-р.V.2- р.V.3- р.V.4/ 

1 116 640 

 

1 045 640 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предоставяне на безлихвен заем от фонд 

„Покриване на разходите за приватизация и следприватизационен контрол“ към 

Общинска агенция за приватизация, Вх.№ 3241 от 09.08.2023 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Гюнай Далоолу: За 

6. Даниела Андреева-Тодорова: За 

7. Деян Куздов: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Димитър Чолаков: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Арабаджиев: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Михаил Михалев: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Стефан Антонов: За 

27. Сунай Мунков: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: Въздържал се 

32. Якоб ван Бейлен: За 

  Г-н Георги Недев заяви, че гласува „ за“. 

Предложението беше прието с 32 „за“, „против“ няма, 1 „въздържал се“. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1466 
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На основание чл.21, ал.1, т.10 от ЗМСМА, чл. 103, ал. 2 от Закона за публичните 

финанси, чл.3, ал.3, предл. първо и чл. 14, ал.3 от Наредбата за формиране и управление 

на приходите от приватизацията в Община Велико Търново, Великотърновски общински 

съвет: 

1. Дава съгласие да бъде извършен разход на средства от фонд „Покриване на 

разходите за приватизация и следприватизационен контрол” към Общинска агенция за 

приватизация в размер на 15 560 (петнадесет хиляди петстотин и шестдесет) лева, които 

да бъдат предоставени под формата на безлихвен заем на Регионална библиотека “П. Р. 

Славейков”, за закупуване на софтуерен пакет и оборудване, включващо: RFID станция, 

сървърен софтуер, инсталация, настройка, обучение и стартов пакет RFID тагове и 10 броя 

24“ монитори, при следните условия:   

1.1. Срок за връщане на заема – до 12 (дванадесет) месеца, на 12 (дванадесет) 

месечни погасителни вноски, считано от датата на предоставяне на заемните средства; 

 1.2. В съответствие с чл. 105, ал. 1 от Закона за публичните финанси, в договора да 

се включи клауза за заплащане на неустойка при забава за възстановяване в срок на 

представения безлихвен заем, определена в размер лихвата съгласно Закона за лихвите 

върху данъци, такси и други подобни държавни вземания, начислена върху 

неиздължената в срок част от предоставените заемни средства. 

1.3. Директорът на РБ „П.Р.Славейков“ да представи на Община Велико Търново 

копия на платежните документи за извършените плащания с предоставените заемни 

средства. 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново служебно да отрази промените по 

бюджета на Община Велико Търново, План-сметката за приходите и разходите по 

приватизационните фондове на Община Велико Търново и План-сметката на фонд 

„Покриване на разходите за приватизация и следприватизационен контрол” към 

Общинска агенция за приватизация за 2023г.  

  

 

 ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Допълнение към Решение №1456 по протокол № 

57/27.072023г. на Великотърновски Общински съвет, Вх. №3249/14.08.2023 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Допълнение към Решение № 1456 по 

протокол № 57 от 27.07.2023 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. №3249 от 

14.08.2023 г.  

ПК по ОС, ПК по НПУОР, ПК по СТДМ, ПК по ОНК  приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Гласуваме предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

 

 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 
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3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гюнай Далоолу: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Димитър Чолаков: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Елена Чамуркова: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Йорданка Стефанова: За 

17. Калина Широкова: За 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: За 

20. Мариян Арабаджиев: За 

21. Мирослав Трифонов: За 

22. Михаил Михалев: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Петко Тюфекчиев: За 

25. Пламен Петров: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Стефан Антонов: За 

28. Сунай Мунков: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

33. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 33 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1467 

 

 

   1.  На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет  допълва свое Решение № 1456 по протокол № 57 от 27.07.2023 г., като в т. II след 

„при начална тръжна цена 70.00 лв. с ДДС на месец“ допълва „за срок от три години“. 

  2.  В останалата си част текстът на Решение №1456 остава непроменен. 

  3.  Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши всички необходими 

административни действия по изпълнение на настоящото решение. 

 

ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Върнато за ново обсъждане със Заповед № ОА04-

8186 от 11.08.2023 г. на Областен управител – Велико Търново, Решение №1448 от 

27.07.2023 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. № 3247 от 11.08.2023 г. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Върнато за ново обсъждане със Заповед № 

ОА04-8186 от 11.08.2023 г. на Областен управител – Велико Търново, Решение №1448 от 

27.07.2023 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. № 3247 от 11.08.2023 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗГОС, ПК по УТТП, ПК по НПУОР подкрепят становището на 

кмета на Община Велико Търново и предлагат Великотърновският общински съвет да 

приеме повторно Решение № 1448 от 27.07.2023 г. ведно с допълнените материали. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Предлагам следния проект за решение: 

На основание чл. 45, ал. 9 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и предвид Становище на Кмета на Община Велико Търново с вх. № 3250 

от 15.08.2023 г., ведно с приложените към него материали, Великотърновският общински 

съвет приема повторно свое Решение № 1448 по Протокол № 57 от дата 27.07.2023 г. от 

заседание на Великотърновския общински съвет. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Арабаджиев: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Михаил Михалев: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Стефан Антонов: За 

27. Сунай Мунков: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 
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32. Якоб ван Бейлен: За 

Предложението беше прието с 32 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1468 

 

 

На основание чл.45, ал.9 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и предвид становище на Кмета на Община Велико Търново с вх. № 

3250/15.08.2023г., ведно с приложените към него материали, Великотърновски общински 

съвет приема повторно свое Решение № 1448 по Протокол № 57 от дата 27.07.2023 г. от 

заседание на Великотърновски общински съвет 

 

ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Върнато за ново обсъждане със Заповед № ОА04-

8187 от 11.08.2023 г .на Областен управител – Велико Търново, Решение №1449 от 

27.07.2023 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. № 3247 от 11.08.2023 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Върнато за ново обсъждане със Заповед № 

ОА04-8187 от 11.08.2023 г .на Областен управител – Велико Търново, Решение №1449 от 

27.07.2023 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. № 3247 от 11.08.2023 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗГОС, ПК по УТТП, ПК по НПУОР подкрепят становището на 

Кмета на Община Велико Търново и предлагат Великотърновският общински съвет да 

приеме повторно Решение № 1449 от 27.07.2023 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Предлагам да гласуваме следния проект за решение: 

На основание чл. 45, ал. 9 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и предвид становище на Кмета на Община Велико Търново с вх. № 3250 

от 15.08.2023 г., ведно с приложените към него материали, Великотърновският общински 

съвет приема повторно свое Решение № 1449 по Протокол № 57 от дата 27.07.2023 г. от 

заседание на Великотърновския общински съвет.  

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Деян Хаджийски: За 

8. Димитър Чолаков: За 

9. Драгомир Йосифов: За 

10. Елена Чамуркова: За 

11. Жельо Желев: За 

12. Иван Александров: За 
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13. Йорданка Стефанова: За 

14. Мавроди Калейнски: За 

15. Мариян Арабаджиев: За 

16. Николен Стойнов: За 

17. Пламен Петров: За 

18. Росен Иванов: За 

19. Стефан Антонов: За 

20. Сунай Мунков: За 

21. Тихомир Нанев: За 

22. Тодор Тодоров: За 

23. Христо Стоев: За 

24. Якоб ван Бейлен: За 

Резултат от гласуването: 24 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

Предложението беше подложено на прегласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Димитър Чолаков: За 

8. Евгени Коев: За 

9. Елена Чамуркова: За 

10. Иван Александров: За 

11. Калина Широкова: За 

12. Мавроди Калейнски: За 

13. Мариян Арабаджиев: За 

14. Мирослав Трифонов: За 

15. Пламен Петров: За 

16. Росен Иванов: За 

17. Стефан Антонов: За 

18. Сунай Мунков: За 

19. Тихомир Нанев: За 

20. Тодор Тодоров: За 

21. Христо Стоев: За 

22. Юлия Тонкова: За 

Г-н Якоб ван Бейлен, г-н Деян Хаджийски, г-н Красин Каракоцев, г-н Михаил 

Михалев, г-н Петко Тюфекчиев заявиха, че гласуват „за“. 

Предложението беше прието с 27 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1469 

 

На основание чл.45, ал.9 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и предвид становище на Кмета на Община Велико Търново с вх. № 

3250/15.08.2023г., ведно с приложените към него материали, Великотърновски общински 
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съвет приема повторно свое Решение № 1449 по Протокол № 57 от дата 27.07.2023 г. от 

заседание на Великотърновски общински съвет. 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 10.11 часа. 

 

 

 

 

 

 

ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  

ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ  

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

 

 

РОСЕН ИВАНОВ 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 

КАЛИНА ШИРОКОВА 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 

ЮЛИЯ ТОНКОВА 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 

ТОДОР ТОДОРОВ 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
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